
  

HALLSBERGS  NATURSKYDDSFÖRENING 
Styrelsemöte  
2013-10-28 på dagcentralen Knuten, Hallsberg 
  
 
Närvarande: Ingela Wallin, Sture Hermansson, Arne Holmer, Ingrid Ohlsson, Sven Nederman, Sture 
Sjöstedt, Kerstin Pettersson, Karl Gustaf Nilsson, Christina Lindberg 
     
 
§ 1       Mötet öppnas 
            Mötet öppnades av Ingela Wallin 
 
§ 2      Dagordningen 
           Dagordningen godkändes.  
 
§ 3     Val av justerare 
             Sture Sjöstedt valdes att justera protokollet.  
             
§ 4      Föregående protokoll       
           Protokollet lästes igenom och kommenterades och lades till handlingarna. 
 
§ 5      Inkomna skrivelser 
          * Västernärkes Natur nr 2, 2013 
          * Ett brev med Anemonen har returnerats, söndertrasat av Postverket. Vi fick en ursäkt för  
             hantering. Vem som skulle ha fått den Anemonen vet vi inte. Vi kanske kan göra en  
             efterlysning i nästa nummer av tidningen.  
 
§ 6      Rapporter 
           * Ekonomi. Kassören nämnde att vi har 8391 kr i kassan och att en faktura på 150 kr har sänts  
              Till Länsstyrelsen för hyra av stugan en tid och för en nyckel till stugan.  
           * Länsförbundets styrelsemöte. Ingrid rapporterade från styrelsemötet den 22 oktober.  
              Riksstämman 2014 ska äga rum i Närke och en projektgrupp har tillsats under ledning av  
             Anders Ridderström. Vi har accepterat donationen av Sörberget Rundberget och lagfart ska nu  
             sökas av Anders Ridderström. Åsa Wistrand ska söka NOLA-bidrag för verksamhet vid  
             Rundberget.  
            * Hemsidan. Arne har överlämnat användarnamn och lösenord till nya hemsidan till Sture  
               Hermansson och Sture har på några få dagar snickrat ihop en bra hemsida åt oss. Utifrån  
               Stures framlagda förslag till hemsida resonerade vi omkring utformning av sidan och det  
               fortsatta arbetet med den. Vi beslöt att Sture i fortsättningen är huvudansvarig och att han får  
               rätt att delegera uppgifter, befogenheter och ansvar till andra i styrelsen. Arne kontaktar Riks  
               om detta (Gert Straschewski). Sture anmäler sig till en kurs om hemsidearbete i Örebro som  
               planeras till den 25 november. 
            * Miljövänliga veckan. Våra aktiviteter i anslutning till veckan var ett marknadsstånd på  
               Hallsbergsmarken, en utställning på biblioteket i Hallsberg och deltagande i en föreläsning i  
               Kumla med författaren till boken ”Jorden vi äter” (Ingela, Ingrid och Sven deltog). 
               Biblioteksutställningen är nedtagen och en del av den flyttar Arne över till biblioteket i  
               Pålsboda efter kontakt med bibliotekarien Ingrid Persson. Senare ska utställningen föras över  
               till Vretstorp.  
            *  Studiecirkel ”Jorden vi äter”.  Ingela meddelade att vi kan anmäla oss till en studiecirkel med  
               den boken som grund. 
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            * Klubbstugan.  Arne rapporterade om Länsstyrelsens hyra av stugan under en tid i höst. En  
               hantverkare ska ha den som raststuga under arbete med det andra torpet i reservatet.   
               De hyr för 100 kr. Vi har också sålt en av våra nycklar till länsstyrelsen (se ekonomirapporten  
              ovan).  Vi resonerade lite om våra nycklar. Det lär finnas en förteckning på 12 st. Sture ska 
              aktualisera den.  Det kan finnas personer som inte längre är med i styrelsen som fortfarande  
              har nycklar och dessa bör vi samla in.  
 
§ 7   Gamla programpunkter 
       Vi har haft en matlagningskväll på temat miljövänlig mat med Eva Sääv som ledare. 20 personer  
deltog. En ny medlem värvades. Kvällen blev mycket uppskattad och vi ska planera för en liknande 
afton i vår.  
 
§  8   Kommande program 
         Bildvisning den 17 november. Vi gör som vi brukar. Sture ordnar med nyckel till Kantakrogen 
och tar med en diaprojektor. Arne tar med en dataprojektor med tillhörande sladdar. Ingela och Ingrid 
ordnar med fika. Arne och Sture har bilder att visa. Vi efterlyste bilder även från andra. Vi samlas till 
förberedelser kl.16.00.  
                  
§ 9    Ny programgrupp 
          Vi valde följande personer till programgruppen: Sture, Ingrid, Karl-Gustaf och Kerstin. Vi bjuder 
in Åke Teljå från kumlaföreningen. Samling måndagen den 11/11 kl.18 hos Karl-Gustaf.  
 
    
§ 10    Anemonen  
           Sture uppmanade: ”Alla tänker till!” Stoppdatum för bidrag till nästa nummer den 6/1 2014.  
             
§ 11     Övrigt 
           * Riksstämman är i Närke nästa år 13-15 juni. Vi bör tänka på det när vi gör vårt program. 
           * Vi ansvarar för länsstämman nästa år. Vår krets är också valberedning. Vi behöver planera i  
              god tid. Vi förslår den 27 april som mötesdag. Spånades om lokaler och exkursionsmål.  
              Kanske möte i Stenkulla missionshus och vandring i närliggande naturreservat och servering  
              av miljövänlig mat på Viiby krog. Eventuellt mötet i bokad lokal på krogen och efter maten  
              besök i reservaten.  
           * Samrådshandling från kommunen om logistikcentrum norr om Tälleleden. Sture visade en  
              karta över området. Vi ansåg att det inte finns några naturvårdsproblem med förslaget. Sture  
              lämnar vårt svar till kommunen.  
            
§ 12    Nästa möte 
           Styrelsen sammanträder nästa gång den 2/12 kl.18.30 på Knuten.  Kerstin bokar lokalen.  
  
 
 
 
 
   
Vid protokollet:..............................…….……..…    Justeras:  ……………………………..…………..   
   
                                  /Arne Holmer/                                                 /Sture Sjöstedt /  
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